

ZKZ1L 系列漏电断路器

ZKZ1L series residual current operated circuit-breaker

低压元件
L.V. Apparatus



用途：

ZKZ1L 系列漏电断路器主要适用于交流50Hz，额定电流至800A，额定工作电压400V或230V的电气线路中，作为人身触电和设备漏电保护之用，也可以用来防止因设备绝缘损坏，产生接地故障电流而引起的火灾危险；同时可以用来保护线路和电源设备的过载及短路，亦可作为线路的不频繁转换和电机的不频繁起动之用。

Application:

ZKZ1L residual current operated circuit-breaker applies to the circuit AC 50Hz, the rated current up to 800A, and the rated operating voltage is 400V or 230V, for the prevention from electric shock and the leakage of electricity. It can also be used to prevent the danger of fire caused by earth fault current owing to damage by insulation. Besides that, circuit-breaker can protect the circuit and power device from overload and short-circuit, Furthermore, it can also be used for infrequent changeover of circuit and infrequent turn-on of motor.

特点：

- ZKZ1L 系列塑料外壳式漏电断路器，具有体积小、模块式、结构先进、性能可靠等特点。
- 分断能力高、飞弧短。

Characteristics:

- With the structure of the repulsion current limiting, a large distance of contacts, and high speed of breaking to meet high current-limiting and breaking.
- With good arc extinction effect, realizing “0” arc-over distance.

ZKZ1L 系列漏电断路器

低压元件
L.V. Apparatus

ZKZ1L series residual current operated circuit-breaker

主要技术参数

主要技术参数 Major technical parameters